
In deze serie ‘Je raadt het nooit’ interviewen we wekelijks een raadslid van Het Hogeland. Wil je meer weten over 
de andere raadsleden of het raadswerk? Kijk dan eens op raadhethogeland.nl
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ik regelmatig vragen over zaken die met de gemeente te 
maken hebben. Dat zijn dan vaak praktische vragen. De 
alledaagse dingen die in een gemeente spelen. Behalve 
vragen krijg ik ook wel meningen te horen. Het hoort erbij.

Al jong in de politiek
Mijn politieke loopbaan - om het zo maar even te noemen 
- ben ik jong gestart. Dat was nog bij de voorganger van 
de ChristenUnie Jongeren, de Reformatorische Politieke 
Federatie (de RPF). Die is later in de ChristenUnie opgegaan. 
Bij de RPF zat ik in het landelijk bestuur. In die tijd was ik 
actief in de gemeente Skarsterlan in Friesland. Na onze 
verhuizing naar Groningen, kwam er ook gezinsuitbreiding 
en had ik even geen tijd voor politiek. Later heb ik het weer 
opgepakt en werd ik gelijk fractievoorzitter. Het bevalt me 
nog steeds goed. Ik vind het mooi om bij mijn omgeving 
betrokken te zijn en daar invloed op te hebben. Om bij 
te dragen aan het democratisch proces. Ik hoop echt op 
die manier de wereld een beetje mooier te maken. Dat is 
waarom ik politiek bedrijf. 

Ik zet me in voor armoedebestrijding
Ik zit vooral in de raad voor de mensen die het niet zo 
getroffen hebben in het leven. Voor armoedebestrijding 
wil ik me graag inzetten bijvoorbeeld. Maar ook energie 
vind ik erg belangrijk. Daarmee hangt natuurlijk ook 
energiearmoede weer nauw samen. Het college werkt nu 
aan schuldhulpverlening en vroegsignalering, daar ben ik 
blij mee. Maar daar mag het college van mij harder mee 
aan de gang dan dat tot nu toe het geval is. Ik zou graag 

zien dat de gemeente eerder mensen helpt als er signalen 
zijn. Bijvoorbeeld signalen van energiebedrijven of andere 
ketenpartners. Als je het eerder weet en mensen daardoor 
eerder kunt helpen, kun je de puinhoop beperken. 

Raadswerk geeft me energie
Door mijn ervaring in de politiek en met een stevige fractie 
weet ik de tijd die ik aan het raadswerk besteed tot twaalf 
uur per week te beperken. Het geeft me enorm veel energie. 
Het geeft me een bredere kijk, ook buiten mijn eigen wereld. 
Op echt allerlei gebieden, dat verrijkt me. 

Als raadslid moet je zichtbaar zijn
In mijn winkel zie en spreek ik heel veel mensen. Ik ben 
dus zichtbaar en aanspreekbaar. Soms hoor ik dat mensen 
weinig vertrouwen hebben in de politiek. Dat begrijp ik wel. 
Toch hoop ik als raadslid daar wat aan te doen. Door bij te 
dragen aan de democratie. Want dat is hoe je het ook wendt 
of keert, toch echt wel heel belangrijk. 

Mijn naam is Nannet Gijzen. Ik zit voor de ChristenUnie in 
de gemeenteraad. Dat doe ik vanaf 2017. Met een korte 
onderbreking ben ik direct met de start van de gemeente 
Het Hogeland weer in de raad teruggekomen.

Raadslid vanuit een overtuiging
Waarom iemand raadslid is, zal per persoon verschillen. 
Ik doe het omdat ik de wereld een beetje beter probeer 
te maken. Dat doe ik vanuit mijn geloof. Ik ben in 1965 
geboren in Flevoland (toen nog IJsselmeerpolders). Op een 
bepaald moment zijn we naar Friesland en daarna naar 
Groningen verhuisd. Mijn man is een Limburger. We zijn dus 
een heel Nederlands gezin, om het zo maar even te zeggen. 

Veel mensen kennen me van mijn winkel
Mijn man en ik hebben vier kinderen. Ze zijn op de jongste 
na inmiddels het huis uit. In het dagelijks leven run ik 
de Spar-winkel in Winsum. Dat doe ik ook alweer bijna 
dertig jaar. Ooit ben ik met de dorpswinkel in Sauwerd 
begonnen. Door mijn werk spreek ik veel mensen, maar 
ik ken natuurlijk niet iedereen bij naam. In de winkel krijg 

Een gemeenteraad wordt door de inwoners van een 
gemeente gekozen en is het hoogste bestuursorgaan 
in de gemeente. De gemeenteraad geeft aan wat er in 
een gemeente moet gebeuren en ziet toe op het werk 
van de burgemeester en wethouders. De raad van Het 
Hogeland bestaat uit 29 raadsleden. Maar wie zijn zij? 
Wat drijft hen om raadslid te zijn? En wie is eigenlijk 
de mens achter de lokale politicus? Je raadt het nooit!

‘Ik zou graag zien dat de 
gemeente eerder mensen 
helpt als er signalen zijn’


